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Zagreb, 28.prosinca 2011. 

Br.: 652/2011 

 

- ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 
- ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

- PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
 

I Z V J E Š Ć E 

SA VI. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA ODRŢANE 27.PROSINCA 2011.GOD. U 

ZAGREBU U DOMU SPORTOVA – SOBA 16 

 

Nazoĉni ĉlanovi Izvršnog odbora:  Šime Bulić, Davor Ćuška, Tomislav Ćurko, Anton Belušić,                  

                                                       Ante -Tonĉi Jurjević, Krešo Troskot,Dragan Putica,  

                                                       Rajko Ţiţić                                                

Ostali nazoĉni:                                Lukrecija Zanki 

Sjednicu je otvorio i vodio Šime Bulić, Predsjednik Saveza koji je na poĉetku pozdravio sve 

prisutne, Glavnu tajnicu zaduţio za zapisniĉara i predloţio sljedeći: 

 

D N E V N I    R E D: 

0. Prihvaćanje izvješća sa V. sjednice Izvršnog odbora, 
1. Izbor trenera seniorske reprezentacije HBS-a, 
2. Sustav natjecanja – prijedlozi za sjednicu Skupštine  
3. Definiranje Pravilnika o reprezentaciji 
4. Razno:  a) dopis g.Ţiţića Izvršnom odboru HBS-a 
                   b) Inicijativa IBS-a za sastanak predsjednika i tajnika ţup.saveza 

                   c) BK Barat – boćalište na dvije i dvije staze 

                   d) g.Festini – podrška u kandidaturi za Nagradu za ţivotno djelo 

                   e) list Boćanje 

                   f) prijedlog za izbor sluţbenog fizioterapeuta/masera HBS-a 

                   g) tiskanje MTP-a 
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ODLUKE I ZAKLJUĈCI PO DNEVNOM REDU 

 

 

AD – 0 – Prihvaćanje izvješća sa V. sjednice Izvršnog odbora 

 

U kraćoj raspravi prije prihvaćanja izvješća sa V.sjednice Izvršnog odbora u kojoj su 

sudjelovali R.Ţiţić, A.T. Jurjević i K.Troskot izreĉene su konstruktivne kritike na tekst izvješća 

u dijelu koji se odnosi na Pravilnik o reprezentaciji, na kontaktiranje slovenskog novinara u 

svrhu suradnje s HBS-om.   

Glavna tajnica će izvješće o troškovima po rashodima zadnje sjednice Skupštine HBS-a 

poslati ĉlanovima Izvršnog odbora na adrese elektronske pošte. 

 

Izvješće s prihvaćenim ispravcima jednoglasno je prihvaćeno. 

 

AD – 1 – Izbor trenera seniorske reprezentacije Hrvatskog boćarskog saveza 

 

Predsjednik Saveza izvijestio je ĉlanove je I.O.-a o prijavama za mjesto izbornika koje su do 

odrţavanja sjednice pristigle u ured Saveza (M.Celija, S.Gulja, V.Ivanĉić, A.Papak, G.Ritoša 

i J.Škalamera) i o svom putu u Istru gdje je razgovarao s potencijalnim kandidatima. Na 

temelji tih razgovora Predsjednik kao svoj izbor za trenera seniorske reprezentacije na 

godinu dana predlaţe Milana Celiju. 

Uslijedila je rasprava u kojoj su sudjelovali svi ĉlanovi Izvršnog odbora i u kojoj su izneseni 

sljedeća razmišljanja i prijedlozi: 

 

D.Putica – izbornik Hrvatskog boćarskog saveza ne moţe biti aktivan igraĉ, moţe biti aktivni 

voditelj (trener). 

R.Ţiţić  podsjeća da u Dalmaciji postoje samo tri licencirana trenera (A.T. Jurjević, Ţ. Sabalić 

i I.Topić) 

             -  zašto kandidati koji su se javili u ured Saveza nisu poslali i program             

             - predlaţe da se izabere uţi krug kandidata i da oni dostave svoje programe na 

temelju kojih će se izabrati novi trener seniorske reprezentacije 

 

D.Putica – treba oformiti struĉni stoţer reprezentacije 

              - odrediti trenere za sve discipline 

              - na sve pripreme trebao bi ići i kondicijski trener 

 

T.Ćurko – predlaţe da se izabere v.d. izbornika seniorske reprezentacije 

K.Troskot – imamo li kvalitetan izbor igraĉa za seniorsku reprezentaciju 

R.Ţiţić – v-d- izbornika seniorske reprezentacije neka bude struĉni stoţer sastavljen od svih 

izbornika Hrvatskog boćarskog saveza (A.T.Jurjević, M.Milanović-Litre i Ĉ.Vukelić). 
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Š.Bulić – na ovoj sjednici mora biti izabran trener seniorske reprezentacije sukladno odluci 

sa V.sjednice Izvršnog odbora. Predsjednik nije za kompromisno rješenje da struĉni stoţer 

sastavljen od svih izbornika preuzme funkciju v.d. izbornika seniorske reprezentacije na 

godinu dana i stoga daje na glasanje sljedeći prijedlog:   

 

- da Milan Celija bude izabran za v.d. izbornika seniorske reprezentacije Hrvatskog 

boćarskog saveza na godinu dana. 

 

Prijedlog je podrţan sa  pet (5) glasova ZA i  dva (2) suzdrţana (T.Ćurko za vrijeme glasanja 

bio je odsutan). 

                                            Odluka: 

 

Milan Celija izabran je za v.d. trenera seniorske reprezentacije na godinu dana.  

 

AD – 2 – Sustav natjecanja – prijedlozi za sjednicu Skupštine  

 

Nakon diskusije u kojoj su sudjelovali svi ĉlanovi Izvršnog odbora prihvaćen je stav da se 

pred Skupštinu HBS-a treba doći s jedinstvenim prijedlogom. 

U tom smislu, na temelju prijedloga skraćenja ligaške utakmice pristiglih iz boćarskih saveza 

Istarske, Splitsko-dalmatinske, Dubrovaĉko-neretvanske, Primorsko-goranske i Zagrebaĉke 

ţupanije, odluĉeno je da je prijedlog Izvršnog odbora za skraćenje ligaške utakmice od 

natjecateljske sezone 2012./2013. sljedeći: 

 

1. faza – pojedinac, 2 para, trojka 
2. faza – 1 brzinsko izbijanje, 1 precizno izbijanje, 1 štafetno izbijanje 
3. faza – 4 kruga 

 

Sva zagrijavanja odreĊuju se na 5 minuta. Jedan (1) igraĉ moţe igrati najviše tri (3) 

discipline. Trajanje ligaške utakmice  3 h i 30 minuta. 

Sustav liga ostaje isti. 

Prijedlog Izvršnog odbora o skraćenju ligaške utakmice Glavna tajnica poslat će klubovima 

prvoligašima da se do 31.sijeĉnja 2012. godine o njemu pismeno oĉituju (prihvaćaju/ne 

prihvaćaju). 

 

AD – 3 – Definiranje Pravilnika o reprezentacijama  

Zaduţuju se K.Troskot, R.Ţiţić i Glavna tajnica da do sljedeće sjednice Izvršnog odbora 

izrade prijedlog Pravilnika o reprezentacijama koji će biti dan na usvajanje na sljedećoj 

sjednici Skupštine. 

 

 



 

VI. sjednica Izvršnog odbora od 27.12.2011. Stranica 4 
 

 

AD – Razno   

 

a) zamolba BS Šibensko – kninske ţupanije  
 

Na zahtjev R.Ţiţića ĉlanovi Izvršnog odbora uzeli su na znanje stav IO BS Šibensko-kninske 

ţupanije u svezi odluke u sluĉaju ţalbe BK Telekom iz Šibenika. 

Nakon kraće rasprave Izvršni odbor HBS-a ostaje pri svojoj odluci. 

R.Ţiţić podsjeća ĉlanove na  neke od zakljuĉaka sa sjednice Skupštine BS Šibensko-kninske 

ţupanije – tvrde da natjecanje u III.HBL – Srednja Dalmacija nije regularno – da su rezultati 

utakmica dogovoreni i traţe da se uvede red, da Izvršni odbor HBS-a apelira na sportsko i 

korektno ponašanje klubova ĉlanica III.HBL – Srednja Dalmacija. 

R.Ţiţić nadalje traţi mišljenje ĉlanova IO-a  moţe li neki igraĉ prvi dio prvenstva igrati za 

jednu, a drugi dio prvenstva za drugu ekipu, misleći pritom na jedan sporni sluĉaj u 

Zadarskoj ţupaniji. 

K.Troskot podsjeća da je registracija igraĉa u sredini prvenstva moguća u sluĉaju kada se 

klub iz odreĊenih razloga ugasi tj. prestane postojati (što mora biti dokumentirano u uredu 

Drţavne uprave). U tom sluĉaju igraĉ moţe preostali dio prvenstva igrati za neki drugi klub. 

T.Ćurko – izvijestio ĉlanove Izvršnog odbora da je tzv. „mini prelazni rok“, koji je postojao 

prema Pravilniku boćarskog saveza Zadarske ţupanije, i koji je prouzroĉio problem o kojem 

je govorio R.Ţiţić, ukinut i da se situacija u kojoj igraĉ igra za dva kluba tijekom jednog 

prvenstva više neće ponoviti. 

Tijekom rasprave ponovljeno je da su ţupanijski savezi samostalni i neovisni u odlukama 

koje se odnose na ţupanijsku razinu, ali na nacionalnoj razini pravilnici HBS-a jedinstveni su 

i jednako vrijede za sve ţupanijske saveze. 

 

b) Dopis R.Ţiţića Izvršnom odboru HBS-a 
 

Na upite iz dopisa R.Ţiţića, Predsjednik i ĉlanovi Izvršnog odbora dali su odgovore po 

toĉkama  iz dopisa upućenog predsjedniku, glavnoj tajnici i ĉlanovima Izvršnog odbora HBS-

a, a za koje odgovori već nisu dani na prethodnoj sjednici ili pod nekom od toĉaka dnevnog 

reda ove sjednice. : 

- U svezi direktora reprezentacije Predsjednik je izvijestio R.Ţiţića kao i sve ostale 
ĉlanove Izvršnog odbora o svojim naporima da pronaĊe kvalitetnog direktora 
reprezentacije. 

- U svezi promjena u Kalendaru natjecanja za sezonu 2011./2012. uoĉi poĉetka lige, 
D.Putica izvjestio je da je do promjena došlo budući da se do zadnjeg trenutka nije 
znao toĉan datum odrţavanja SP U-18 i U-23. Nakon kraće rasprave zakljuĉeno je da  
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se prijedlog Kalendara za sezonu 2012./2013. pošalje ţupanijskim savezima na 
znanje kako bi se o njemu oĉitovali. 
 
 

c) Inicijativa IBS-a za sastanak predsjednika i tajnika ţupanijskih saveza 
 

Izvršni odbor primio je na znanje dopis predsjednika IBS-a i nakon kraće diskusije zakljuĉeno 

je da ako Istarski boćarski savez ţeli biti domaćin sastanka predsjednika i tajnika ţupanijskih 

saveza i pokriti troškove organizacije takve inicijative ima podršku HBS-a. 

d) BK Barat – boćalište na dvije staze 
 

Izvršni odbor HBS-a u svezi boćališta BK Barat donosi sljedeću  

                                                              odluku: 

Boćarskom klubu Barat dopušta se igranje na domaćem boćalištu u natjecateljskoj 

sezoni 2011./2012 pod uvjetom da sporni prostor izmeĊu dviju staza bude iskljuĉivo za 

suce, a ne za gledatelje. Za natjecateljsku sezonu 2012./2013. BK Barat mora 

osposobiti boćalište ili naći zamjensko boćalište u blizini. 

 

e) Podrška g.Festiniju u kandidaturi za Nagradu za ţivotno djelo 
 

Izvršni odbor zaduţuje Glavnu tajnicu da u ime Saveza uputi pismenu i formalnu podršku 

g.Festiniju u njegovoj kandidaturi za Nagradu za ţivotno djelo Grada Rijeke. 

 

f) Glasilo Boćanje 
  

Na prijedlog D.Ćuške, potpredsjednika Saveza, kao koordinatore za izradu jubilarnog 20. 

broja Glasila Boćanje odreĊeni su S.Linić, M.Milanović-Litre i Z.Ranĉić uz Glavnu i Struĉnu 

tajnicu Saveza. Zaduţuje se Glavna tajnica da pripremi dopis koji će biti poslan ĉlanovima 

Izvršnog odbora za korištenje u marketinške svrhe (obiljeţavanje 60 godina HBS-a, 

promocija Zlatne knjige boćanja, glasilo Boćanje) u smislu kontaktiranja potencijalnih 

sponzora.  

g) Prijedlog za izbor sluţbenog fizioterapeuta/masera HBS-a 
 

Na temelju prijedloga izbornika svih reprezentacija HBS-a, zaduţuje se Glavna tajnica da 

kontaktira g.Didovića, fizioterapeuta i provjeri njegovu raspoloţivost za praćenje 

reprezentacija HBS-a na pripremama i natjecanjima.  
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